



27th May 2021

٢٧ مايو ٢٠٢١ م

Subject: Call for prayer, fasting for Sudanese current Sudan Peace talks

الموضوع: دعوة للصلاة والصوم لمحادثات السلام السودانية الحالية

We have suffered a lot as Sudanese nation in many decades of continues conflicts and wars. Therefore, as bishop of Diocese of Kadugli, Episcopal church of Sudan from conflicted areas, I call upon. All Christians of the Diocese in Sudan and across the world. Kindly, we call all church denominations of the Sudan and across the world. We call upon all christians and prayer groups across the world to join us in:

لقد عانينا كثيرا كأمة سودانية في عقود عديدة من الصراعات والحروب المستمرة. لذلك، بصفتي أسقف أبرشية كادقلي، الكنيسة الأسقفية في السودان من مناطق النزاعات، أدعو جميع مسيحيي الأبرشية في السودان وفي جميع أنحاء العالم. بلطف أيضا، أدعو جميع الطوائف الكنسية في السودان وفي جميع أنحاء العالم. ودعوتنا تمتد إلى جميع المسيحيين ومجموعات الصلاة في جميع أنحاء العالم للانضمام إلينا في:

prayer and fasting for the success of current peace talks in Juba, Republic of South Sudan, between the Transitional Government of Sudan and Sudan People Liberation Movement North.

الصلاة والصوم من أجل إنجاح محادثات السلام الجارية في جوبا، جمهورية جنوب السودان، بين الحكومة الانتقالية في السودان والحركة الشعبية لتحرير السودان شمال.

- Sunday May 30th 2021 Beginning of prayer. All churches.
- We dedicate the whole Month of June 2021 for prayer and fasting. We call upon churches, families, prayer groups and fellowships for prayers, those who are able to fast. Fast in your convenient times. Pray for the success of peace talks to reach comprehensive, justice and lasting peace in the beloved land of Sudan.

- الأحد ٣٠ مايو ٢٠٢١. تكون يوم بداية الصلاة للجميع في كنائسنا وتجمعاتنا المختلفة.
- نخصص شهر يونيو ٢٠٢١ بأكمله للصلاة والصوم. (ندعو الكنائس والأسر ومجموعات الصلاة وشركات العبادة). للصلاة، والقادرين على الصوم ان يصوموا في أوقاتهم المناسبة. ندعو الله أن لإنجاح محادثات السلام الحالية للوصول إلى سلام شامل وعادل ودائم في أرض السودان الحبيبة.

Rt. Rev. Andudu Adam Elnail
Bishop of the Diocese of Kadugli

الاسقف: اندودو آدم النيل
أسقف أبرشية كادقلي

+

